

## DENGUE FEVER

BAHAMAS. — Dengue fever appeared in the Bahamas the second week of August 1977 but did not reach epidemic proportions until the week of 22 October. For the week ending 5 November, 233 cases with symptoms suggesting dengue were reported. The

## FIÈVRE DENGUE

BAHAMAS. — La fièvre dengue est apparue aux Bahamas dans la deuxième semaine d'août 1977, mais n'a pris des proportions épidémiques qu'à dater du 22 octobre. Dans la semaine se terminant le 5 novembre, 233 cas de maladies ressemblant à la dengue

symptoms are those of classical dengue, however, 20% have some respiratory complaint and 5% showed minor forms of bleeding. Serological confirmation of dengue infection has been reported by the University of the West Indies Virus Laboratory in Jamaica. However, no virus isolations for serotyping have yet been made. *Aedes aegypti* indices are reported between 58-77% in the Nassau area. An aerial spray programme with malathion is planned to begin the week of 14 November followed by a major campaign to eliminate breeding sites.

ont été signalés. Les symptômes étaient ceux de la dengue classique, avec 20% des malades souffrant d'un trouble respiratoire et 5% présentant des hémorragies mineures. Le diagnostic de dengue a été sérologiquement confirmé au Laboratoire de Virologie de l'Université des Indes occidentales, à la Jamaïque. Toutefois, il n'y a pas encore eu d'isolement de virus pour détermination du sérotype. Dans la zone de Nassau, les indices d'*Aedes aegypti* se situent entre 58 et 77%. Un programme d'épandage aérien de malathion doit commencer le 14 novembre et être suivi d'une vaste campagne d'élimination des gîtes larvaires.

(*Inf. Epid. Sem. (Wash.)*, 1977, No. 46.)